



## KENYATAAN TAWARAN

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Sijil Taraf Bumiputera Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dalam Kelas dan Gred pendaftaran yang berkaitan dan mendaftar dengan MBK, serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

TAJUK / NO.SEBUTHARGA	TARIKH, MASA DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	SYARAT PENDAFTARAN	HARGA, TEMPAT DAN TARIKH JUAL DOKUMEN	TARIKH DAN WAKTU TUTUP SEBUTHARGA
<p>MENAIKTARAF KEMUDAHAN TAMAN AWAM TAMAN TASIK LESTARI JALAN TELUK CEMPEDAK SERTA KERJA – KERJA BERKAITAN.</p> <p><b>MBK/W/SH:133/2024 (PERUNTUKAN KPKT)</b></p>	<p><b>Tarikh Taklimat:</b> <b>14 Ogos 2024 (Rabu)</b></p> <p><b>Pendaftaran :</b> 9.00 pagi – 9.50 pagi</p> <p><b>Masa Taklimat :</b> 10.00 pagi</p> <p><b>Bertempat di:</b> Pejabat Landskap, Jalan Teluk Chempedak</p> <p>Taklimat tapak adalah <b>DIWAJIBKAN</b></p> <p>Nota: <b>**Hanya Pemilik Syarikat Sahaja yang boleh menghadiri taklimat tersebut.</b></p>	<p><b>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia CIDB</b></p> <p><b>Gred : G2</b> <b>Kategori : CE</b> <b>Pengkhususan : 21 dan 14 (Kejuruteraan awam) Dan (Landskap)</b></p> <p><i>yang berdaftar dengan Majlis Bandaraya Kuantan</i></p>	<p><b>Harga :</b> <b>RM 50.00</b></p> <p><b>Tempat:</b> Kaunter Bayaran Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur.</p> <p><b>Tarikh Jual:</b> <b>14 Ogos 2024 (Rabu)</b> hingga <b>20 Ogos 2024 (Selasa)</b></p>	<p><b>Tarikh Tutup:</b> <b>21 Ogos 2024 (Rabu)</b></p> <p>Waktu: <b>jam 12.00 tengahari</b></p>

- Naskah Tawaran Meja (TTD) boleh diperiksa dan di beli di waktu pejabat sahaja mulai **14 Ogos 2024 (Rabu)** di Kaunter Berpusat Ibu Pejabat Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur.
- Naskah tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas, tajuk kerja dan No. Tender dan dikembalikan kepada Datuk Bandar Majlis Bandaraya Kuantan, di Kaunter Berpusat Ibu Pejabat Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur sebelum tarikh tutup tawaran iaitu tepat jam 12.00 tengahari pada **21 Ogos 2024 (Rabu)**.
- Pihak MBK tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh kontraktor/pembekal untuk mengemukakan tawaran ini. Sebarang pertanyaan hendaklah menghubungi **Bahagian Pembangunan Landskap MBK di talian : 09-5121666 ext : 7744**
- Petender-petender yang nama tercatat di dalam Sijil Pendaftaran Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) atau CIDB atau wakil sah ( surat wakil disertakan) sahaja yang boleh membeli dokumen tender tersebut serta dikehendaki membawa cop syarikat, Sijil Pendaftaran Asal Taraf Bumiputera (BPKU) dan Sijil CIDB beserta Sijil Perolehan Kerajaan (CIDB) dan Sijil Pendaftaran MBK dan satu salinan sijil-sijil berkenaan.